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Datum antwoord :

Vragen:

1. We zien sinds 2017 een afname in aangehouden personen Top60, waar is dit aan te 
wijten?

2. Hoe verhoud de eerste opmerking onder jeugdcriminaliteit (informele overleggen met 
ketenpartners die de onderlinge samenwerking versterken en goed en snel inzicht 
geven) zich tot de evaluatie van het jongerenwerk waar politie aangeeft de jongeren, 
maar ook de jongerenwerkorganisatie, lastig te kunnen bereiken?

3. Er valt een daling te registreren van het aantal HIC’s, daarentegen is er een stijging 
waarneembaar bij geweldsincidenten. Is hier een aanwijsbare reden voor?

4. Heeft het evalueren van de jaarrapportage ook het gevolg gehad dat er maatregelen 
als niet effectief zijn bestempeld en daarmee afgevallen zijn? 

Antwoorden:

1. De grafiek gaat over het percentage aangehouden personen in de 
Top60 en zegt daarmee iets over het aantal personen dat recidiveert. 
De doelstelling is dat maximaal 50% aangehouden wordt en dus 
recidiveert. Vanaf 2017 neemt dit aantal inderdaad af en wordt de 50% 
benaderd.

2. Er vinden meerdere overleggen plaats, die bovendien regelmatig 
bijgesteld worden. Bij deze overleggen zijn veel partijen betrokken, niet 
alleen het jongerenwerk en de politie. 

3. Nee, hier is geen aanwijsbare reden voor. Het betreft een beperkte 
stijging. Voor 2020 wordt dit goed gemonitord.

4. Een van de maatregelen die in 2020 niet meer wordt ingezet is het 
belonen van melders van woninginbraken. Deze maatregel had geen 
effect omdat er slechts 2x een dergelijke melding is gedaan, en de 
melders hier geen publiciteit mee wilden zoeken.


